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Beste leden van VV Heerenveen, 

 

Het seizoen 2022 – 2023 staat op het punt 

van beginnen. Gelukkig is er veel positief 

nieuws te melden, maar uiteraard zijn er ook 

zaken die we liever anders zouden willen 

hebben. Als ik zie wat er allemaal speelt 

binnen de vereniging, dan moet ik 

constateren dat we in een soort transitieffase 

zitten. Voorbeelden hiervan zijn:  

1. Prestatie voetbal van zondag naar 

zaterdag. 

2. De trend van de vriendenteams 

waardoor het aantal senioren sterk 

groeit. 

3. Het structurele tekort aan vrijwilligers 

waardoor zaken niet zo lopen als zou 

moeten en waardoor we meer 

betaalde krachten moeten 

inschakelen voor cruciale functies. 

4. En de start naar de overgang naar 

sportpark Skoatterwâld 2.0. 

Onderstaand kom ik op al deze en 

andere zaken terug.  

 

Niet douchen 

Afgelopen dagen is er een hoos aan reacties 

geweest op social media en een stuk in de 

Leeuwarder Courant, naar aanleiding van ons 

bericht dat er bij trainingen niet meer 

gedoucht mag worden door de jeugd als 

gevolg van de mega prijsstijgingen van gas en 

elektra. Dit onderwerp is al in de ingelaste 

ALV van 4 juli jl. besproken.  

Het klinkt echter veel dramatischer dan het in 

werkelijkheid is. Door Corona werd er door 

de jeugd al nauwelijks meer op de club 

gedoucht. Deze constatering heeft ons doen 

besluiten om het douchen  voorlopig even 

helemaal niet toe te staan. Uiteraard geldt dit 

niet voor de wedstrijddagen. Ook voor de 

senioren hebben wij een uitzondering 

gemaakt, omdat een deel van hen na de 

training nog even gezellig met elkaar wat 

gaat drinken in de kantine. Douchen is dan 

wel zo fris. 

Ik ben ervan overtuigd dat, mits de prijzen zo 

hoog blijven, meerdere clubs ons voorbeeld 

zullen (moeten) volgen. In het noorden zijn 

we misschien de eerste, maar we zijn niet de 

eerste in Nederland.  

 

Nieuwe kunstgrasvelden 

Zoals jullie misschien al hebben gezien wordt 

op dit moment hard gewerkt om veld 4 te 

vervangen door een kunstgrasveld, compleet 

met nieuwe bestrating, hekwerk en LED 

verlichting. Op 1 oktober a.s. zullen de eerste 

wedstrijden hierop worden gespeeld. Wel 

moeten wij als VV Heerenveen een derde van 

de kosten bijdragen zoals de gemeente dat 

ook aan andere verenigingen vraagt. 

Zodra veld 4 klaar is zal er worden begonnen 

met de sanering van het huidige kunstgras, 

veld B. Dit was aanvankelijk in het komende 

voorjaar gepland, maar doordat de FUMO 

(milieuorganisatie) de gemeente op de nek 

zit, is het noodzakelijk om dit meteen achter 

veld 4 aan te gaan doen.  
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Volgens het nieuwe plan voor ons sportpark 

SKW2.0, wat we samen met de gemeente en 

sc Heerenveen aan het ontwikkelen zijn, 

wordt veld B een kwart slag gedraaid, 

waarmee veld A komt te vervallen in verband 

met het toekomstige nieuwe clubgebouw.  

 

Beperkte beschikbaarheid velden door 

aanleg/sanering kunstgrasvelden  

Ik ben erg blij dat we straks twee nieuwe 

kunstgrasvelden hebben met nieuwe LED 

verlichting. Hebben we nu drie velden om te 

trainen (B, C en D) straks hebben we er vier 

wat voor iedereen meer mogelijkheden en 

ruimte biedt om te trainen.  

De keerzijde is echter dat we tijdens de 

aanleg en de sanering juist minder capaciteit 

hebben. Hiervoor is er een aangepast 

trainingsschema gemaakt. Het kan zijn dat er 

nu korter kan worden getraind, vaak ook nog 

op een kleinere ruimte en mogelijk ook op 

minder momenten (2 trainingen i.p.v. 3). Hier 

moeten we even doorheen. Bij knelpunten 

zal mogelijk veld 2 en 3 ook worden ingezet. 

Hier is het dan wel verboden om gebruik te 

maken van de 16-meter gebieden en de vaste 

doelen. Hoe het trainingsschema er vanaf  1 

oktober uit komt te zien, zal in de loop van 

september worden gepubliceerd. 

 

Nieuwe tenues 

Zoals al eerder gemeld hebben we nu 

prachtige nieuwe tenues van Macron, bijna 

exact gelijk aan de shirts van sc Heerenveen. 

Onze kleding Commissie heeft hier “een hell 

of a job” gehad om voor iedereen de tassen 

op tijd klaar te krijgen. Ook hebben we 

nieuwe shirtsponsors weten te werven voor 

de komende jaren.   

Op alle shirts  Ausnutria  
 Effektief  
 Intersport de Leeuw  
Zaterdag 1 Beenen Brillen en 

Contactlenzen 
Senioren Unitec uniek in techniek 
Vrouwen/meisjes Light4U 
Jeugd Kuiper Verzekeringen 

 

Dan staat er op de linkermouw van ons 

nieuwe tenue het logo voor het schelden 

tegen kanker. Veel mensen binnen onze club 

hebben te maken in hun familiekring (ikzelf 

ook) met deze vreselijke ziekte. Het is 

kwetsend dat je dan spelers, vaak nog zeer 

jong, van je eigen club, hoort schelden met 

deze ziekte. Vaak gebeurt het niet eens 

bewust, en juist dat is de reden waarom we 

dit logo op ons shirt hebben laten drukken; 

bewustwording van het feit hoe kwetsend 

het is voor degene die met deze ziekte te 

maken hebben. Spelers/speelsters die met 

regelmaat misbruik maken van dit 

scheldwoord, kan rekenen op maatregelen 

vanuit de club. Dus wees bewust van wat je 

roept! 

 

Kantine 

Ons vertrouwde gezicht van de kantine, 

Cornelie Grond, heeft besloten om te 

stoppen. Een begrijpelijke keuze, maar erg 

jammer voor onze club. Cornelie bedankt 

voor jouw inzet van de afgelopen jaren. Na 

wat moeizame maanden en met grote hulp 

van een aantal mensen, hebben we de 
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kantine draaiende kunnen houden. Gelukkig 

kunnen we nu bekend maken dat wij in 

Aynur Gönülalan-Coskun iemand hebben 

gevonden die weer structuur aan de kantine 

en de kantine bezetting zal gaan geven.  

Welkom Aynur, laten we er samen weer een 

succes van gaan maken.  

 

Senioren 

We zien de laatste jaren een trend dat steeds 

meer jeugd blijft voetballen. Vaak stopten ze 

na de O19, maar tegenwoordig gaan ze door 

als vriendenteams. Een prachtige 

ontwikkeling. Nu ons eerste elftal ook op 

zaterdag gaat spelen, betekent dit meer 

publiek bij de thuiswedstrijden en meer 

gezelligheid in de kantine. Ook hopen wij dat 

de jeugd ook meer connectie gaat krijgen 

met het eerste elftal. De thuiswedstrijden 

van het eerste zijn op zaterdag om 17.00 uur.  

 

Vrijwilligers 

Een voetbalvereniging draait met name op 

vrijwilligers. Deze mensen zorgen dat jij of 

jouw kind kan sporten, dat de kantine open 

is, dat er kleding wordt verkocht, dat de 

indelingen worden verzorgd, dat er overleg 

met leiders, trainers is. Ik vergeet nog heel 

erg veel, maar zonder vrijwilligers geen club! 

Helaas worden leden (de vereniging ben je 

met z’n allen) klanten en dat vereist dat we 

voor een aantal basis zaken mensen 

“gedwongen” om hulp moeten vragen. Op de 

ALV is de nieuwe regeling van de 

vrijwilligersvergoeding (vrijwilligersbijdrage) 

aangenomen. Op onze website staat een 

uitgebreide uitleg over deze nieuwe regeling.  

Vele handen maken licht werk…………..en 

vrijwilligerswerk is leuk! 

Oh ja, binnenkort gaan we een 

vrijwilligersavond organiseren, een keer niet 

aan het eind van het seizoen, want dan is 

iedereen voetbal moe. Binnenkort meer 

hierover.   

 

Jeugdtrainers 

Onlangs hebben we met heel veel 

jeugdtrainers de contracten weer 

ondertekend. Van deze ondertekeningen zijn 

foto’s genomen, binnenkort op de website te 

zien.  

Goed om te zien is dat er ook al een aantal 

meiden het trainersvak instappen. Prachtig! 

Ik wens de trainers heel veel spelplezier en 

succes toe met jullie teams.  

 

Scheidsrechters Coördinator 

Wij zijn naarstig op zoek naar iemand die 

voor de wedstrijddagen de scheidsrechters 

coördineert. Een belangrijk onderdeel van 

het voetbal. We zoeken iemand die het 

groepje vaste scheidsrechters maar ook de 

scheidsrechters van de aangewezen teams 

indeelt en een herinnering mailt. Twee 

mensen is nog beter, want dan is het minder 

werk en er is een back-up.  

Aanmeldingen zien we graag tegemoet: 

bestuur@vvheerenveen.nl  

  

 

 

mailto:bestuur@vvheerenveen.nl


 

Nieuwsbrief  VV Heerenveen - september 2022 

Pagina 4 van 4 

ClubApp 

Sinds anderhalf jaar hebben wij een nieuwe 

website met daaraan gekoppeld een VV 

Heerenveen Club App. Het blijkt dat veel 

mensen deze app nog niet hebben ontdekt.  

Ga naar de App store en zoek de 

VoetbalAssist ClubApp. Download deze en 

volg de aanwijzingen om er de VV 

Heerenveen ClubApp van te maken. DOEN!  

 

Tot slot 

Op de ALV is besloten om te stoppen met de 

uitgifte van ons clubblad. Het kost ontzettend 

veel werk, en ondanks dat we een prachtige 

glossy clubblad hadden, levert het onze club 

geen cent op. Tel daarbij op dat de moderne 

communicatie allemaal online verloopt. 

Daarvoor in de plaats zullen wij vanaf nu 

regelmatig via de nieuwsbrief laten weten 

wat er reilt en zeilt binnen VV Heerenveen.  

Mochten jullie naar aanleiding van deze 

nieuwsbrief vragen hebben of wat willen 

afstemmen met het bestuur, mail dan naar 

bestuur@vvheerenveen.nl. Wij zullen dan op 

korte termijn contact opnemen.     

 

Met sportieve groet, 

Namens het bestuur van VV Heerenveen 

 

Bernier Hoekstra 

Voorzitter 
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